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Gespreksverslag 
De verkiezingsuitslag was voor de VVD teleurstellend, maar er was met alles rekening gehouden. De 

VVD heeft vanuit de overtuiging dat het noodzakelijk is om Winterswijk verder te brengenhaar 

standpunten betreffende werkgelegenheid en woningbouw uitgedragen. Ook Winterswijks Belang 

heeft een fors verlies geleden, terwijl het geluid van Voor Winterswijk is aangeslagen bij de kiezer. Er 

zijn een aantal grote winnaars: Voor Winterswijk, Morgen en D66. Daarnaast is het CDA ook een 

grote partij. De standpunten van VVD en VW liggen op bepaalde, voor de VVD essentiële, thema’s 

erg ver uit elkaar, bijvoorbeeld op thema’s als bedrijventerreinen en woningbouw buiten de kern. 

De VVD vindt woningbouw en werkgelegenheid de belangrijkste thema’s. Daar ligt de toekomst voor 

Winterswijk. Voor Winterswijk kijkt hier anders tegenaan. Daarom ligt het minder voor de hand om 

met VW in een coalitie te zitten. Ook WB en D66 staan op bepaalde thema’s verder van VW en het 

CDA af. 

In de onderhandelingen zal een antwoord moeten worden geformuleerd op de vraag hoe 

Winterswijk toekomstbestendig zal blijven en de vergrijzing stopt. Daarnaast is de VVD 

geïnteresseerd in de plannen van een nieuwe coalitie voor Wooow, waarbij snelle duidelijkheid 

belangrijk is. 

De VVD heeft bedenkingen bij het raadsakkoord. Om tot een gedragen akkoord te komen, zullen 

zoveel compromissen moeten worden gesloten, dat er een abstract en multi-interpretabel document 

ontstaat. Dat kan op zichzelf weer problemen tussen partijen opleveren. Ondanks overeenkomsten 

tussen partijen zijn er op bepaalde thema’s ook grote inhoudelijke verschillen, en daar moet juist het 

debat in de raad over gaan. Het idee achter het raadsakkoord is nobel en goed, maar een 

raadsakkoord is niet nodig om goede ideeën van andere fracties te omarmen. Het lijkt volgens de 

VVD niet het juiste instrument voor een goede intentie. 

De VVD is op dit moment niet beschikbaar voor deelname in een coalitie. 

 


